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Dobry den,

starosta na jednání zastupitelstva řek1, že v Hrabové by1y rozmístěny

fotopasti. o tomto způsobu hTídání pořádku si mys1ím své a zároveň

d1ouhodobě ape1uji na zdravý rozum a na frekventovaná místa ať jsou

umístěny kamery.

1. Brosím tímto o poskytnutí informace, fzda1í jsou fotopasti provozovány,

p1ne v sou1adu se stanov1sky a doporucen1m1 UOOU tyka31c1ch se provozovan1

kamerovych systemu.*

2; *Kdy a kým by1o rozhodnuto* o umístění fotopastí a prosím o *zas1aní

zaznamu o c1nnostech zpracovan1 vsech fotopast1, ktere JSOU provozovany*.

Děkují,
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